

義守大學 111 學年度新生盃排球賽

競賽規程

一、宗旨：為促進本校同學情誼並增進各系互動，以達到體育交流及運動強身之目的。

二、主辦單位：義守大學體育室。

三、協辦單位：義守大學排球代表隊。

四、比賽日期：111 年 11 月 28 日至 12 月 05 日。

五、比賽地點：義守大學校本部戶外排球場。

六、參加資格：111 學年度大一新生(不含轉學生、碩博士生)。

七、比賽分組：以系為單位，分男生組、女生組，各系每組限報名一隊。

八、報名辦法：

(一) 報名時間：即日起至 11 月 18 日(三)17:00 止，逾期不受理。

(二) 每隊球員報名人數，18 人為限。

(三) 報名手續：

1. 報名方式至體育室網站，網路報名系統登錄。

2. 網路報名系統登錄之各班「認證碼」，請向各系系學會會長或系學會體育幹部索取，請各系學會嚴格控管認證碼之使用，避免重複報名。(體育室只接受發給各系之認證碼報名表)。

3. 請於網路報名系統登錄時，依規定填寫報名人數及各項資料，報名表傳送後需列印紙本繳至體育室活動組，方完成報名作業。

(四) 進修部大一新生，分別就讀電機資訊學院(電機系)、管理學院(工管系、企管系、財金系、資管系)、觀光餐旅學院(觀光系、休管系、餐旅系、廚藝系)，一年級不分系，因此就讀上述學院進修學士班之學生，可就分別依學院內之系級則一報名，每人限報名一隊。

(五) 聯絡電話：07-6577711 轉 2855，請洽體育室競賽組王建鴻。

九、抽籤暨隊長會議：**111年11月23日(三)中午12:30**假校本部體育館舉行(不另行通知)，未參加抽籤之單位由大會代抽，未參加會議者於會議所決議之事項不得異議。

十、比賽方式：

(一) 以各系為單位，各系限報一隊，採單淘汰賽制。

(二) 比賽計分方式：

甲. 採三局兩勝，落地得分制，每局先得 25 分且至少領先兩分為勝。
(不採無限 deuce，先得 30 分者勝)

乙. 決勝局採 15 分，落地得分制，以先得 15 分且至少領先兩分為勝。
(不採無限 deuce，先得 20 分者勝)

丙. 第三局決勝局一方先得 8 分時，交換場地。

十一、競賽規定：

(一) 參賽選手應於比賽前 20 分鐘，攜帶學生證至檢錄台完成檢錄工作，並填寫出賽名單，開賽十分鐘未到者取消該隊比賽資格。

(二) 未攜帶學生證或任何有效之在學證明，不得上場參與比賽。

(三) 採中華民國排球協會審定之最新排球規則。

(四) 比賽用球：由體育室提供。

十二、獎勵方式：前四名頒發獎盃或獎牌。

十三、各項比賽如遇重大事故或雨天得順延時，以體育室公告之消息為準。

十四、配合「中央疫情指揮中心」相關防疫措施指引，與賽人員平時應勤洗手並適時配戴口罩，如出現嚴重不適症狀，本會得請其離場，賽會期間將嚴格執行相關防疫工作，維護賽場環境安全，敬請所有與賽人員配合。

十五、其他：

(一) 主辦單位有權決定因天氣、場地及不可抗拒之外力因素，臨時更換場地及日期，**如無法配合各項規定者，請勿參加比賽。**

(二) 如有未盡事宜大會得隨時修訂公佈之。

I-SHOU UNIVERSITY

Freshman Cup Volleyball Tournament 2022

Rules and Regulations

- I. Objective: The purpose of this tournament is to strengthen the relationship among students, enhance the interaction between departments, and promote better health.
- II. Sponsor: Office of Physical Education
- III. Organizer: ISU Varsity Volleyball Team
- IV. Date: **November 28 ~ December 5, 2022**
- V. Venue: Volleyball Court at Main Campus
- VI. Participants: Freshmen admitted in Academic Year 2022 (excluding transfer students and postgraduates).
- VII. Entry Category: This tournament will be run on a departmental basis. Male and female students will compete separately. Each department can have only one team in the men's and women's groups, respectively.
- VIII. Registration:
 1. An entry form should be submitted **by 5 p.m., Friday, November 18, 2022**; late submission will NOT be considered.
 2. Each team may have up to 18 players.
 3. Steps:
 - a. Please register online on the website of the Office of Physical Education.
 - b. Please ask the president or the PE cadre member of the departmental student association for the authentication code for

online registration. Presidents and PE cadre members should not reveal the code freely to prevent repeated registration. (Only the entry form with an authentication code will be accepted.)

- c. Please fill in the entry form online with the number of players and other required information, and then print out and submit the entry form to the Office of Physical Education to complete the registration process.

4. Contact Person: Mr. Jiann-Horng Wang (07-6577711 #2855)

IX. Drawing and Team Leaders' Meeting: The drawing will be held at **12:30 noon on November 23, 2022**, at the Gymnasium of the Main Campus (no further notification will be sent). The organizer will draw the lot on behalf of absent teams. Absent team leaders should have no objection to the decision(s) made at the meeting.

X. Rules:

1. This is a single-elimination tournament and will be run on a departmental basis. Each department can have only one team in the men's and women's groups, respectively.
2. Scoring:
 - a. This is a best-two-out-of-three tournament. A team scores points by successfully grounding the ball on the opponent's court. A set is won by the team that first scores 25 points, with a minimum lead of two points. (When it comes to deuce, the team that first scores 30 points wins.)
 - b. A deciding set is won by the team that first scores 15 points, with a minimum lead of two points. (When it comes to deuce, the team

that first scores 20 points wins.)

- c. In a deciding set, the teams change courts when either team scores 8 points.

XI. Regulations:

1. All players should attend the roll call 20 minutes prior to the game with their student ID cards, and a starting lineup should be provided. Failure to show up within 10 whole minutes of the beginning of the game will result in disqualification of their teams.
2. Players who fail to present their student ID cards or a certificate of student status are not allowed to play.
3. This tournament will be run under the latest rules and regulations released by the Chinese Taipei Volleyball Association.
4. Volleyballs will be provided by the Office of Physical Education.

XII. Rewards: Trophies will be awarded to the top four teams.

XIII. The postponement of the tournament due to major incidents or bad weather is subject to the announcement by the Sponsor.

XIV. Following the pandemic prevention measures imposed by the Central Epidemic Command Center, players should wash their hands often and put on a face mask. Anyone who feels under the weather will be asked to leave the venue by the Sponsor. During the tournament, pandemic prevention measures will be taken sternly. Please cooperate to protect everyone's health.

XV. Others:

1. The Sponsor reserves the right to change the venue and/or the date due to weather conditions, venue conditions, or force majeure. **Please do NOT sign up for this tournament if you are unable to follow the rules**

and regulations mentioned herein.

2. Matters not mentioned herein, if any, should be subjected to the announcement by the Sponsor.